

Ordinær Generalforsamling lørdag d. 28. juni 2025

Kl. 1400-1600 i As Forsamlingshus



Bestyrelsen var til stede:

Ejner: Formand, Steen: Næstformand,

Søren: Kasserer, Peter: Område ansvarlig, Trine: Sekretær

Antal fremmødte i salen: 12 stk.

Ejner byder velkommen – og fortæller, hvorfor vi har valgt As forsamlingshus, det har vi gjort pga. det store arbejde der er med at opstille og nedtagning, men det er ikke ens betydning for at det ikke kan blive med telt igen. – og vi vil i dag gerne høre, hvordan i syntes det går i kolonien.

Valg af dirigent, vi foreslår Steen Christensen/ det blev godkendt, at det blev Steen

– Steen spørger til om der er spørgsmål til udsendte dagsorden, det var der ikke. Og giver ordet til formanden for bestyrelsen, han aflægger sin beretning.

Dagsorden:

1. Valg af dirigent: Steen Christensen hus nr. 64

2. Formanden aflægger bestyrelses beretning

Steen: Er der spørgsmål til beretningen?

– Palle nr.17: når i snakker med ejerkredsen – vil de sælge grundene? – nej det forventer vi ikke

– Bent nr. 91:Ejendomsskatter (grundskyld)har i et overblik over det – har i hørt noget?

– Der er endnu ikke fastsat noget, og vi ved heller ikke noget. Det vi ved er, at ejerne vil vende tilbage, så snart de ved noget

– Bent nr. 91: lejekontrakten – vi har kun de 10 år tilbage – kunne man ikke godt gå på dem? - Søren fortæller, at de måske vil kigge på det til næste forhandling, de er bevidste om det/ de vil måske have en overvejelse omkring dette næste gang eller mulighed for det – vi kan ikke sige, hvornår de vil gøre det – kun at der er måske mulighed for det - vi nævnte/spurgte om det i sidste møde med dem, og svaret var dette, de tænker over det.

– Erling nr 73: hvad så, når tiden er gået? – Søren: når vi nærmere os tiden kan vi komme med vores holdninger – og de har og vil sikkert også komme med nogle holdninger. Disse formodninger kan vi først tage, når vi nærmer os tiden til disse forhandlinger – vi kommer vi nok frem til noget – og vi har sat penge til side til evt. en advokat. Så var der ikke flere spørgsmål og beretningen blev godkendt.

3. Regnskabet 2024 fremlæggelse til godkendelse. Søren: det er det samme som de foregående år – vi har købt lidt til vores pumpehold – vi har sat penge af til arrangementer – vi rammerne til at lave noget for foreningen, så byd endelig ind med

noget godt til fællesskabet i foreningen.

4. Godkendelse af budget for regnskabsåret 25/26 - godkendt. Ejner: der bliver sat penge til side til drift, både til div. der opstår, og nogle år er der meget, andre år er der ikke så meget.

- **Kontingent fastansættelse** – det samme som det plejer at være
- **Beløb til overførsel til investeringskonto**
- **Fastsættelse af rykker gebyr** - det samme som det plejer at være

5. Indkomne forslag

Der er ikke kommet nogen.

6. Valg til bestyrelse: 2 år

- Peter Benner - modtager genvalg
- Trine Kvist Samsø – modtager genvalg

7. Valg af 2 suppleanter: for 1 år

- Anne Marie Pedersen 1 suppleant – modtager genvalg
- Hanne Ronøe 2 suppleant – modtager genvalg

8. Valg af revisor

- Erling Svejstrup - modtager genvalg
- Poul Sondrup – modtager genvalg

9. evt.

Ole hus nr. 1: kan vi ikke få den vej sprøjtet, som de har fået oppe i Hamborg – Ejner: der findes et firma – man kan selv gøre det – det er en slags binding – vi vil undersøge prisen for dette – Ejner mener ikke at det koster oppe i Hamborg. Vi tager det op med ejerne.

Erling nr. 73 har i overvejet at købe nogle nye legeredskaber, evt. legetårn – der er tit nogle af brædderne falder af? Ejner: Det er en meget bekostelig omgang – vi har lige fået repareret det – hvis vi skal bruge et nyt legetårn – så er det et forslag vi skal tage op til evt. næste generalforsamling

Søren nr. 76: han fortæller at de første år var der flere med til sommerfesten - er der et andet tidspunkt, eller er det noget andet vi kan gøre – hvad syntes i?

Lone nr. 100: i gamle dage, havde vi levende musik og mad – den gang var der mange –

Steen hus nr. 64: fortæller, at vi har haft et musikanlæg og eget mad med – og der har der også været stor tilslutning.

Niels Christian nr. 100: måske skulle vi have en bestilling til mad – så man ikke selv skulle slæbe noget ned – men måske er tiden anderledes??

Steen hus nr. 64, det er lidt skræmmende, at vi er så få/lidt i dag – måske skal vi rundt til alle huse og spørger? – måske skulle vi flytte det til august? Vi tager det op til et af vores møder i bestyrelsen.

Ejner nr. 95: jeg har været hernede, da der var fest i teltet – det kunne være dejligt at der var nogle der gad og sætte sig sammen med evt. en el. flere fra bestyrelsen – men vi ser gerne, at der var nogen i dag der gad at være med i et fest udvalg. Det har været godt, og det kunne det komme igen. Men Lone, vi vender tilbage til dig.

Det var det sidste punkt for i dag.

10. Nedsættelse af Pumpeudvalg nuværende:

- Chris Lauridsen
- Ulrich Andersen

Spejder/løber nuværende:

- Lis i nr 61
- Marianne nr. 69
- Steffen og Louise nr. 60

Formandens afslutning Ejner:

Tak til dirigenten – vi har ikke fået sagt tak for Sct. Hans aften for din fine tale, og for dagen i dag. Derfor har vi en lille ting til dig.

Der skal også lyde tak til bestyrelsen, det kan være svært at samle jer – men det lykkes altid. Og mange tak til de genvalgte.

Bilag: Regnskab 2024/25 og Budget 2024/25

✓
